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Bemutatkozás
Tölgyesi Benedek Márton vagyok, másodéves hallgató. 2003. 11. 05-én születtem Budapesten, lakóhelyem
Budakeszi. Tanulmányaimat itt, a Széchenyi István Általános Iskolában kezdtem el, majd a Prohászka
Ottokár Katolikus Gimnázium algimnáziumi tagozatán folytattam. A középiskolát Pannonhalmán, a
Pannonhalmi Bencés Gimnázium és Szakkollégiumban végeztem, ahol 2022-ben érettségi vizsgát tettem.
Első osztályos korom óta zenélek, általános iskolában a zongora, míg középiskolában az orgona volt a fő
hangszerem, hobbiként a mai napig játszom különféle hangszereken. Emellett hobbiszinten vitorlázom és
fényképezem.
A közélet iránt már algimnáziumban aktívan érdeklődtem, az osztályom diákönkormányzati képviselőjének
többször is megválasztottak. Az egyetemre kerülve is törekedtem a közéletben való aktív részvételre, így tavaly
tavasszal jelentkeztem a Képviselet iránt érdeklődők körébe, és elindultam az októberi tisztújításon, amelyet
követően tanácskozási jogú tagként vittem a működési felelős posztot.

Az előző időszak értékelése
Az előző időszakban véleményem szerint erősödött tudásban a képviselet, illetve az októberi tisztújítást
követően a friss képviselőkkel új lendületet kapott a bizottsági működés és a projektek véghezvitele. Ennek
köszönhetően hatékonyabban végezte a feladatait a Képviselet, valamint az alapfeladatok mellett az újításokra
is jutott idő. Jó példa erre oktatási területen a kérvény gyűjtemény létrehozása, vagy a tárgygráf projekt,
valamint juttatási területen a tanulmányi ösztöndíj osztási rendszerének átalakítása (amely az őszi félévtől
kezdődően váltja a régi rendszert), és a Bercsényi 28-30. kollégiumban a hirdetőfelületek megújítása.
A Képviselet általános tudása is nagyot gyarapodott az elmúlt időszak alatt, melynek köszönhetően a
képviseletek közös tudásfelmérő alkalmán összesített második helyezést ért el a Képviselet, valamint egyénileg
is szép eredmények születtek.

A következő ciklus elképzelései
AKépviselet belső működése
A hatékony működéshez úgy gondolom, elengedhetetlen a nyílt, jó kommunikáció és a biztos közeg,
amelyben a képviselők biztosan tudják elvégezni a feladataikat, és egymásra �gyelve, építő kritikát
megfogalmazva ösztönzik és támogatják egymást. Ez a közeg úgy alakítható ki, ha a képviseleti feladatok
mellett a csapatépítésre is szán időt a Képviselet. Elnökként szorgalmazni tervezem a csapatépítő alkalmak
szervezését, mert ezek teret adnak a problémák kötetlenebb keretek közötti megbeszélésének.
Másik fontos pillére a Képviselet biztos működésének egy közösen meghatározott stratégia felállítása, mely
alapján irányt mutatunk, merre halad a Képviselet, illetve mederbe tereljük a képviselők útját a Képviseleten
belül. A belső bizottságok a hatékonyabb munkavégzés elősegítése mellett jó platformot adnak a posztokhoz
szükséges tudás megszerzéséhez is, így fontosnak tartom ezeket érdeklődési körök és a stratégia mentén
kialakítani, elősegítve a posztok átadását.
A jelenleg kialakult helyzet megkívánja a Képviselet fegyelmezett működését, és a képviselők egyéni
felelősségére is nagy hangsúly kerül. Ehhez fontos a feszesebb, jól körülhatárolt szervezeti működés, amely
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keretbe foglalja a Képviselet munkáját. Törekedni szeretnék ezen keretrendszer közös kialakítására, és
megfelelő eszközökkel ösztönözni a Képviseletet

Vezetőség
A kialakult helyzetben fontos egy jól működő, és egységes vezetőség. A jelenlegi tapasztalt alelnök mellett fel
szeretnék kérni egy további személyt alelnöknek, így két alelnökös rendszert kialakítva. Ez elősegíti, hogy az
októbertől távozó alelnökön felül legyen egy biztos ember, aki már fél év tapasztalattal rendelkezik, és segít az
újonnan felkért alelnöknek betanulni az alelnöki feladatokba. A két alelnök között megoszlanának az
operatív feladatok, valamint a Képviselet belső dinamikájával való foglalkozás.
A vezetőségen belül szeretnék törekedni a bizalmi viszony kialakítására. Olyan embert szeretnék felkérni
alelnöknek, aki határozottan tudja képviselni a vezetőséget, mégis érzékeny a Képviselet aktuális moráljára.

Oktatási terület
Az oktatási terület legnagyobb újítása a kérvények bírálásának átadása az oktatási referensek. Ez
többletterhelést jelent a posztnak, így szeretném folytatni Belső Oktatási Bizottság azon biztos működését,
ami eddig is elősegítette a terület hatékony működését, ezzel elkerülve hogy az új feladatok mellett az eddigiek
se szenvedjenek kárt.
Emellett a mintatantervek és a specializációk átalakítása miatt párhuzamosan futnak a különböző
előtanulmányi rendek. Fontosnak tartom, hogy a hallgatók egyértelműen tudjanak tájékozódni a
mintatantervekről, valamint hogy az átalakítások miatt senkit ne érjen hátrány a tanulmányaiban.
2024-től megváltoznak a felvételi követelmények, az új követelményrendszer főbb elveit úgy gondolom,
sikerült elsajátítania a Képviselet nagy részének, a Nyílt Napon erről megbizonyosodhattunk, azonban
fontos, hogy megfelelő stratégiát dolgozzunk ki az új felvételi eljárásban felvett hallgatók kezelésére.
Összességében az oktatás jelenleg egy erős területe a Képviseletnek, remélem, hogy a következő időszakban is
hasonlóan jól tud működni majd a terület.

Juttatási terület
A Tanulmányi ösztöndíj pályázat osztási rendszere átalakításra került, amely osztás a 2024/25-ös tanév őszi
félévében lesz először alkalmazva. Fontosnak tartom, hogy az első eredmények és tapasztalatok alapján újra
kerüljön felülvizsgálatra az új osztási rendszer.
Évről évre probléma, hogy a kiírt szakmai ösztöndíj pályázatokra nagyon kevés pályázat érkezik be. A jövőben
szeretném, ha elindulna ezeknek az ösztöndíjaknak a felülvizsgálata, valamint a pályázás elősegítése érdekében
is történnének lépések a hallgatók szélesebb körű tájékoztatásával.
A szociális területen továbbra is magas színvonalon folyik a munka, azonban a jövőben várható referens
váltás során fontos, hogy az új referens folytatni tudja az elődje munkáját, így nagy hangsúlyt kell fektetni a
területen a tudásátadásra. A Hallgatói Szociális Bizottság és a Belső Szociális Bizottság is jól működött az
elmúlt időszakban, ezt a továbbiakban is szorgalmazni szeretném.
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A kollégiumi területen bevezetésre került az új férőhely osztási rendszer, valamint a kollégiumi felvételi
csoportok felülvizsgálata is megtörtént. A következő időszakban fontos a tapasztalatok leszűrése és
implementálása a kollégiumi férőhelyek osztásának folyamatába. Emellett a terület projekt alapú működése
is jó irányba indult el, megújultak a Bercsényi 28-30. kollégium hirdetőfelületei, valamint tervben van az első
emeleti lépcsőforduló átalakítása a második emeleti lépcsőfordulóhoz hasonlóan. Minél több hasonló
projekt véghezvitelét szeretném szorgalmazni.

Gazdasági terület
A gazdasági terület véleményem szerint a területi sajátosságok miatt nehezen kinyitható. Fontos feladat a
belelátás biztosítása, hogy a Képviselet általános gazdasági tudása fejlődjön. A Képviselet gazdálkodása az
eddigiekben is jól meghatározott irányelvek mentén folyt, hasonlóképp szeretném továbbra is fenntartani a
felelős gazdálkodást.
A fentieken túl égető kérdés a Hallgatói Gazdasági Bizottság jelenlegi működésének átgondolása, a testület jó
működése ugyanis elengedhetetlen a rendezvények szervezéséhez a többletforrások tekintetében.

Külügyi terület
A külügyi területen elindult a Külügyi Testület szabályzati hátterének megteremtése, amely fontos lépés a
Testület legitimizálásának szempontjából. Fontosak Emellett megrendezésre kerültek külföldi hallgatóknak
szóló események, amelyeket a továbbiakban is szorgalmazok.
Az Erasmus pályázatok bírálásának szabályrendszere módosult, valamint egyéb változások is érintették a
pályázatot, fontosnak tartom a változások megfelelő kommunikálását, és a pályázás elősegítését. Ennek egy
módja a BME Abroad csoport, amely a szándékok ellenére nem működik az elvárt intenzitással. Meg kell
vizsgálni, hogy milyen módon érdemes összegezni a külföldön szerzett tapasztalatokat, és ezt hogyan lehet a
hallgatók számára elérhetővé tenni.

Közélet és rendezvények
A kari közéletnek kifejezetten jó hírneve van, nagyon sokszínű és színvonalas lehetőségek állnak a hallgatók
rendelkezésére. Azt gondolom, hogy ez karunknak egy megőrzendő értéke, amely részére biztosítani kell a
megfelelő kereteket, és ösztönözni kell a hallgatókat az aktív részvételre. Fontos feladat a változó igények
lekövetése, valamint a különböző hallgatói csoportok egyenlő reprezentálásának biztosítása. Utóbbi a
hallgatói csoportok közötti kollaborációk szorgalmazásával elérhető, amely folyamatok már üdvözlendő
módon elindultak.
A Rendezvény Csoportban végbement cserélődés során sok friss taggal bővült a testület, valamint a
testületvezető személye is változott, így fontos elegendő időt és energiát fordítani a tudásátadásra, hogy
továbbra is sikeresen működhessen.
A minél jobb rendezvények szervezéséhez elengedhetetlen hangsúlyt fektetni a visszajelzésekre is, azonban
meg kell találni a hatékony módját a vélemények gyűjtésének és implementálásának a szervezési folyamatba.
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.
PR és kommunikáció
A jó belső kommunikáció mellett elengedhetetlen a jó külső kommunikáció. Törekedni kell az átlátható
működésre, és a hallgatók megfelelő tájékoztatására, hogy bízzanak a Képviselet munkájában. Ez akkor
érhető el, ha a Képviselet ismeri a képviselteket, része a közéletnek és belelát a közéleti folyamatokba. Ezen a
téren úgy gondolom, hogy jó irányba halad a Képviselet.
Ezen felül fontos jó kapcsolatot ápolni a kari vezetéssel, hiszen nagyon sok területen határozza meg nem csak
a Képviselet, de a hallgatók útját is. Meglátásaim szerint a vezetéssel való kapcsolat megfelelő, és partnerként
kezelik a Képviseletet a hallgatókat érintő dolgokban. Ezt a jó kapcsolatot mindenképp szeretném
fenntartani.

Összegzés
Összességében az a véleményem, hogy a fent felsorolt problémákkal együtt jelenleg a Képviselet kompetens,
és sok lehetőség rejlik még a képviselők közös munkájában. A következő időszakban szorgalmazni szeretném
a stratégia kidolgozását közös gondolatok mentén, valamint a belső csapatkohézió erősítését.
Szeretném, hogy a Képviselet egy szervezetileg is jól működő csapat legyen, amely megbízható közegként tud
támogatást nyújtani minden hallgató számára.

Remélem, hogy gondolataim elnyerte bizalmatokat, és támogatjátok az elképzeléseimet.

Tölgyesi BenedekMárton
2024.03.11.
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